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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
 
 

 
Nummer: 26 
 

Data om mødet 
 
Dato: Tirsdag d. 19.03.24 
 

Tid: kl. 16.30 - 18.30 

Sted: Personalerummet eller 
kontoret 
 
 

 
AFBUD:  
Tania 
Lotte 
Konrad 

Mødedeltagere:  
Forældrerepræsentanter: 

Ida Awesome Østergaard (IAØ) formand, Louise Brandt Olsen (LBO) næstformand, Lotte Stampe (LS), Franz 

Lillebæk Dam (FLD), Ida Zirle Munch Jacobsen (IZMJ) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Marianne Ahrenkiel Nielsen (MA), Tania Hav Kidmose (TAK) 

Elevrepræsentanter:  

Veronica (V). Konrad (K) 

Ledelsesrepræsentanter: 

Eva Hindsgavl Brink (EB), skoleleder, Hanne Otte (HO) souschef 

Marie Bjerre (MB) deltager til og med punkt 6. 

 

Winnie Skotte, til pkt. 5 

 

 
 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne Delmål/formål/uddybende forklaring Referat 

1 B 16.30 IAØ Valg af mødeleder  Hanne er valgt 

2 B 16.30 Mødeleder 
Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

Dette sker så vidt muligt skriftligt, via 
mail mellem møderne.    

Er godkendt 
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Referatet er ikke fremsendt og derfor 
ikke 

3 B 16.30 Mødeleder 

Godkendelse af dagsorden 
 

Det anbefales, at væsentlige 
ændringer til dagsorden fremsendes til 
formandskabet inden mødet. 

Godkendt 

4 O 16.35  

Orientering fra… a. Leder  

b. Personale  

c. Formandskabet  

d. Elever/elevråd 

 

a. Gruppernes navn. 
Fremover bevarer 
grupperne deres 
nuværende navn. 
Idrætsdag er flyttet.  
Vi er i gang med 
næste års 
planlægning. 
Vi er i gang med 
visitationsproces for 
kommende skoleår. 
En leder og to lærere 
deltager i workshop 
om specialanalysen. 

b. Personalet er også 
optaget af næste års 
planlægning. 
På et PR-møde (møde 
for alt personale) har 
der været arbejdet 
med socialfag og 
social tænkning. 

c. Forældrene deltager i 
specialanalysen i 
forskellige fora, bl.a. 
workshoppen d. 29/4. 
Forældrene gør hvad 
de kan for at ”råbe 
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op”. Der skal være 
fokus på, hvad det 
kan betyde for børn 
at komme forbi 
almenskolen, der kan 
betyde ”et knæk” 

d. For at spare penge 
kunne man lave 
fastelavnsboller 
derhjemme og tage 
med. 
Gode idéer til 
legepladsen 
hinkeruder o.l. 
Idéer til idrætsdag – 
tovtrækning, spil osv. 
Idéerne bliver givet til 
udvalget. 
Der var også mange 
idéer til KKFO og klub 
bl.a. ture ud af huset, 
Warhammer. Osv. 
Elevrådet vil gerne 
involveres i indkøb til 
skolens bibliotek 
(PLC). 

 

5 B 16.45 EB 

Skolens budget 2024 Eva giver skriftligt svar på spørgsmål fra 

sidst. Winnie Skotte hjælper til med 

svar, og der skal tages endelig 

beslutning om budgettet. 

Winnie deltog i mødet og 
gjorde rede for, hvordan 
budgettet er sammensat. 
Der bliver foreslået af en 
forældrerepræsentant, at 
budgettet fastholdes at der 
afsættes kr. 10.000 til en 
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Der er flyttet kr. 75.000 fra 

ledelse/administration til 

undervisningsmidler. 

 Bilag 

overnatning for 5. og 7. 
klasser med den 
forudsætning, at klasserne 
(personalet) har fri dagen 
efter. 
Budgettet er vedtaget. 
Skolebestyrelsen beklager, at 
vi er nødsaget til ikke at 
tilbyde lejrskoler, som vi har 
haft det i dette skoleår. 
Skolebestyrelsen ønsker at 
tage budgettet op igen til 
genovervejelser, hvis der 
kommer flere besparelser i 
2024. 

6 B 17.00 MB 

KKFO’ens åbningstider  Som opfølgning på seneste møde skal 

skolebestyrelsen godkende KKFO’ens 

åbningstider 

Nu er alle dage 7-16.30 

Forslag: alle dage 7-16.30 undtagen 

fredag som vil være 16.00? 

Bilag 

Forslaget er besluttet 

7 O/D 17.10 HO 

Ufrivilligt skolefravær Skolens ledelse kommer med en 
orientering om, hvordan skolen følger op 
på fravær generelt, og hvordan der 
arbejdes for at få elever med højt fravær 
mere i skole.  
 

Hanne lavede et oplæg, og 
indholdet blev drøftet. 
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Skolebestyrelsen drøfter, hvad der skal 
prioriteres, og kommer med input til, 
hvad skolen kan arbejde videre med. 
 
Bilag 

  17.40  

 Pause  

8 D/B 17.50 
LS, TAK, 

EB 

Forældremøder (Opfølgning fra Skoleudviklingssamtalen) 
Udvalget (Lotte, Tania, Eva) har mødtes 
og lavet et oplæg. 
Skolebestyrelsen kan komme med inputs. 
Derefter går idéerne tilbage til 
teamkoordinatorerne. Så ser de på det 
igen. 
 
Bilag 

Input fra skolebestyrelsen: 

• Tid til at forældrene kan 
være sammen uden 
personale 

• Mere dialog 

• Færre 
orienteringspunkter 

• Find inspiration i Skole og 
Forældres materiale 

• Få tydeliggjort hvorfor det 
er vigtigt, at forældrene 
kommer til møderne. Få 
understreget det i 
indkaldelsen 

• Få formidlet at 
forældrenes samarbejde 
kan have en betydning for 
børnenes liv 

• Fælles forældremøde for 
afdelingerne 
(indskoling/udskoling) 

• Opmærksomhed på 
børnefødselsdage og 
private arrangementer 
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• Husk på at man kan låne 
skolens lokaler til 
klassearrangementer 

• Kan skolen tilbyde 
børnepasning? 

Ledelsen tager alle inputtene 
med til møde med 
teamkoordinatorerne, der 
arbejder videre med det. 

9 D/B 18.00 EB 

Skolebestyrelsesvalg foråret 2024 I den vedhæftede tidsplan kan I se, hvad 
der skal tages stilling til på dette møde 
 
Bilag 

Vi besluttede, at vi nævner 
valget på forældremøde d. 
11/4. Vi forlænger mødet 
med en halv time. 
Vi holder et valgmøde – 
valgkage -  d. 22/4 kl. 17-18. 
Kan også forgå på teams 
 

10 D 18.10 IAØ 

Input til årsberetningen Skolebestyrelsen giver input til 
forpersonen omkring, hvilke emner og 
problemstillinger som har været vigtige 
for bestyrelsen det forgangene år 
Der skal også tages stilling til, hvordan 
årsberetningen formidles (årsmøde) 

Skolebestyrelsen skal sende 
deres input til årsberetningen 
senest på fredag d. 22/3 
 
Vi afholder årsmøde i 
forbindelse med 
forældremøde d. 11/4 kl. 
19.30-20. 

11 
 

O 18.20 Alle 

Evt.  En forældrerepræsentant 
siger, at det har været en 
succes at 7. klasses eleverne 
også deltager i praktik og 
terminsprøver. Når der er 
blandede 7. og 8. klasser er 
det en god idé 
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Der bliver spurgt til, om 
skolen har en sorgkrise 
handleplan? Den er under 
udarbejdelse. 
 
Ønske om at få en opfølgning 
på antimobbehandleplan på 
et skolebestyrelsesmøde. Kan 
skolen se, at der sker en 
forskel? 

    

Punkter til kommende møder • De timeløse fag/obligatoriske 

emner, herunder Uge sex – 

sundhed, familie og hvad gør vi 

på skolen 

• Screening af højt begavede børn 

• Opfølgning og implementering af 

udvidelsen af skolen 

• Sundhed på skolen 

• Princip for medicinhåndtering 

• Elevrådet 

• Mobilpolitik – jvf ordensregler og 

udmelding fra 

børneungeborgmester. 

• Madskolen  

• Opfølgning på 

skoleudviklingssamtalen (maj) 

• Forældremøder 

• Modtagelse af nye elever 

• Skolehjemsamarbejde (oktober) 
• Skoleudviklingssamtale d. 

03.09.24 kl. 9-11 
• Antimobbehandleplan 
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* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


